

Hong Kong: Alex Prager

Bis /Until 17.3.2018
Lehman Maupin
lehmanmaupin.com

«Ich versuche, die Wirklichkeit zu überzeichnen, sie dramatischer und intensiver zu machen. Es geht um eine Steigerung des Lebens, um eine Art Paralleluniversum.»

"I try to overdraw reality to render it more intense, more dramatic. My goal is to heighten life by creating a sort of parallel universe."
Alex Prager, art photographer

Wer schräge und bizarre Aufnahmen mag, ist hier richtig! In ihren Werken inszeniert die Autodidaktin ihre Motive minutiös, um die natürliche Energie ihrer Protagonisten unverfälscht einzufangen. Ihre Bildsprache ist unverkennbar: kräftige Farben und dramatische Lichtinszenierungen, die den schmalen Grad zwischen Realität und Fiktion verschwimmen lassen.

Those with a liking for weird and theatrical photos will love this exhibition! Alex Prager, an autodidact, makes use of incredible meticulous mise-en-scene while shooting in order to capture all the natural energy of her protagonists. Her visual language is unmistakable: Vibrant colours and dramatic use of light blur the narrow divide between reality and fiction.



Photos: Hong Kong: © Williams & Hirakawa. Courtesy Alex Prager Studio and Lehmann Maupin, New York and Hong Kong

Travel agenda: Overview February

ART

Aarau:
Wild Thing
Bis/Until 15.4.2018
Aargauer Kunsthaus
aargauerkunsthaus.ch

Basel:
Bob & Roberta Smith. The Whole World Is an Art School!
3.2.-24.3.2018
Von Bartha
vonbartha.com

Hamburg:
BilderKatzenBilder
Bis/Until 2.4.2018
Museum für Kunst und Gewerbe
mkg-hamburg.de

London:
Ocean Liners: Speed and Style
3.2.-17.6.2018
Victoria and Albert Museum
vam.ac.uk

Montreal:
For Time Is the Longest Distance Between Two Places
Bis/Until 12.3.2018
Musée d'art contemporain de Montréal
museesmontreal.org

CULINARY EVENT

Zurich:
The 5: Culinary and digital round-the-world trip with star chefs Maria Gross, Jacky Donatz, Meta Hildebrand, Alfred Prasad and Karim Schumann
2.2.-3.3.2018
Bauschänzli
the5.ch

HANDCRAFT

Birmenstorf:
Annie Imboden, calligraphy, and Joan Vogler, quilts
Bis/Until 3.3.2018
Birmenstorf Town Hall
birmenstorf.ch

ONGOING

Miami:
Sculpture Garden
Large-scale sculptures that can be enjoyed in the open air
Miami
pamm.org